
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 4. januar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 67
Vil ministeren, i forlængelse af svar på spørgsmål nr. 30 (KUU alm. del) af 11.
december 2015, hvor det vedrørende afgiften på blanke medier fremgår, at
ministeren ”gerne (vil) overveje at se på, om ordningen bør justeres i lyset af
den teknologiske udvikling”, oplyse, om ministeren har planer om en drøftelse
af dette i denne folketingssamling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Bock (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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